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Plats och tid SiS ungdomshem Folåsa (vita huvudbyggnaden), 
Fålåsa 1, Vikingstad, kl. 15:00 - 17:00 

  
Beslutande Kim Öhman (S) ordförande 

Lotta Bäckman (S) 
Gösta Gustavsson (C) 
Eva Lindblad (V) 
Yvonne Svalin (KD) 

  
Övriga deltagande Camilla Sylvan, sekreterare 
  
Sekreterare Camilla Sylvan, sekreterare 
  
Ordförande Kim Öhman 
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1 Möte med SiS ungdomshem Folåsa 
Dnr GEO 2018-1 

Ärende 
Peter Håkansson, intuitionschef för SiS ungdomshem Folåsa hälsar utskottet 
välkomna. 

Folåsa ungdomshem har funnits sedan 1865 då dåvarande Landstinget köpte 
gården och startade ett hem för vanartade gossar. Under åren har hemmet haft 
ett flertal olika namn och växlat mellan att vara statligt eller kommunalt ägda. 
Verksamheten har dock hela tiden varit inriktad på att kunna ge vård åt 
ungdomar med olika typer av problem. I huvudsak har det varit pojkar som 
tagits emot för vård men under perioder har även flickor varit välkomna. Idag 
är Folåsa ett hem som ägs av Statens institutionsstyrelse (SiS) och erbjuder 
behandling och utredning till pojkar i skolpliktig ålder. Folåsa har en egen 
skola med rektor och lärare anställda för de 24 pojkar som finns intagna. På 
Folåsa arbetar idag ca 70 personer, mestadels män och med timvikarier är det 
ett hundratal personer som har Folåsa som sin arbetsplats. 

Idag har Folåsa två stycken behandlingsavdelningar på sammanlagt 16 platser 
och en utredningsavdelning med 8 platser. En utredning beräknas ta ca 8 
veckor, men pågår ofta lite längre. För de pojkar som är på Folåsa för 
behandling är tiden mellan 6 månader till 1 år innan de kan skrivas ut. 
Personalen arbetar utifrån metoden Motiverande intervju (MI) som utgår från 
att pojken/ungdomen själv ska komma fram till vad denne kan behöva förändra 
i sitt beteende och hur han kan gå tillväga för att uppnå förändring. Personalen 
arbetar även mycket med hjälp och stöd i konflikthantering. Utifrån att Folåsa 
är en SiS-institution har de även rätt till att avskilja denne under max ett dygn 
om det skulle behövas utifrån säkerhet. Avdelningarna är låsta och bemannade 
dygnet runt. De pojkar som placeras på Folåsa har ofta en historia med många 
olika typer av placeringar i familjehem och på HVB-hem (hem, vård och 
boende) bakom sig. 

Efterfrågan på den typen av vård och behandling som ges på Folåsa är stor och 
det har påbörjats en utbyggnad med plats för 16 platser. Tillsammans med de 
tidigare platserna kommer Folåsa att kunna erbjuda utrymme för 
sammanlagt 40 barn och ungdomar. Utifrån detta planeras även en ny 
skolbyggnad med möjlighet att kunna ta emot ca 50 elever. 

Utskotets ordförande tackar Peter Håkansson för att utskottet fått komma och 
besöka verksamheten. 
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Geografiskt utskott Västs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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2 Brottsstatistik 2017 
Dnr GEO 2017-4 

Ärende 
Utskottet tar del av brottsstatistiken. 

Geografiskt utskott Västs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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3 Protokoll från Försvarsmakten, för kännedom 
Dnr GEO 2018-15 

Ärende 
Utskottets ordförande föreslår att ärendet bordläggs till nästa möte  
2018-04-13. 

Geografiskt utskott Västs beslut 
Utskottet beslutar att ärendet bordläggs till nästa möte 2018-04-13. 

__________ 
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4 Protokoll Samverkan i Vikingstad 
Dnr GEO 2017-48 

Ärende 
Utskottet noterar att fritidsgården i Vikingstad är aktiv. Utskottet diskuterar 
även hur tillbyggnationen av Folåsa kan påverka närområdet, men ser i 
huvudsak att utökningen av verksamheten är positiv. 

Geografiskt utskott Västs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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5 Rapporter 
Dnr GEO 2018-6 

Ärende 
Eva Lindblad rapporterar om att Telia nu kommer att lägga ner det fasta 
telefonnätet väster om Ulrika. För de som har svag mottagning på sin 
mobiltelefon kommer Telia att erbjuda att installera mobilnätsförstärkare. 

Gösta Gustavsson rapporterar om Tekniska Verkens erbjudande gällande 
bredbandsuppkoppling till de som bor på landsbygden. Gösta Gustavsson 
påpekar att det är viktigt att så många som möjligt anmäler intresse 
för bredbandsuppkoppling för att det ska kunna installeras i det område man 
bor. Utskottets ledamöter tar med sig informationen till respektive partigrupp. 

Ordföranden rapporterar om utskottets närvaro på Café Stadshus 2017-11-25. 
Uppslutningen från medborgarna var inte stor. En medborgare framförde att de 
upplevde att belysningen i gångtunneln vid stationen i Vikingstad var dålig. 

Sekreteraren rapporterar om aktuella Linköpingsförslag som rör utskottets 
område: 
 
- Minska trafiken i Malmslätt. Yvonne Svalin påtalar att det kan finnas en risk 
för en ökad benägenhet till inbrott i området. Gösta Gustavsson påpekar att 
detta är ett förslag som har diskuterats under flera år. Utskottet ställer sig 
positiva till förslaget utifrån att trafikgenomströmningen i Malmslätt skulle 
minska om en bättre planerad på- och avfartsväg byggs. Ledamöterna tar med 
sig frågan till respektive partigrupp. Ordföranden föreslår att sekreteraren får i 
uppdrag att förmedla utskottets ställningstagande till berörd 
myndighet/verksamhet. 
 
- Pulkabacke i Västerlösa. 
 
- Linköpings kommun ska tillhandhålla byggklara tomter i samtliga 
landsbygdsorter för att stötta tillväxten. Utskottet håller med om att kommunen 
ska stötta tillväxten av landsbygden. Eva Lindblad påtalar att privata 
markägare inte alltid vill sälja tomtmarker för byggnation. 
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Geografiskt utskott Västs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

Utskottet beslutar ledamöterna tar med 
sig informationen gällande bredbandsuppkoppling till respektive 
partigrupp. 

Utskottet ställer sig positiva till förslaget angående ny på- och 
avfartsväg till Malmslätt och ledamöterna tar med sig frågan till 
respektive partigrupp. Vidare får sekreteraren i uppdrag att förmedla 
utskottets ställningstagande till berörd myndighet/verksamhet.  

__________ 
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6 Förrättningar 
Dnr GEO 2018-8 

Ärende 
Inga förrättningar har anmälts. 

__________ 
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7 Övriga frågor 
Dnr GEO 2018-5 

Ärende 
Inga övriga frågor har anmälts. 

__________ 
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8 Nästa möte 
Dnr GEO 2018-7 

Ärende 
Nästa utskottsmöte äger rum fredagen den 13 april klockan 18.00 på 
ungdomsgården i Malmslätt. 

__________ 
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